
Babiš nezklamal a funguje přesně jako
švýcarské hodinky podle metodiky a plánů
strůjců NWO (Velký reset), kteří zařídili fake
Korona pandemii: “Musíme se připravit na
pravidelné očkování” sdělil v pořadu Čau lidi.
Otroci, připravte se, kápo nařídil!
- CZ24 News | 12. dubna 2021

ČESKO: Důležitá informace pro občany je podle předsedy vlády Andreje Babiše to, že očkování proti
nemoci covid-19 bude probíhat pravidelně. Ministerstvo zdravotnictví tak již musí připravit očkovací
strategii pro roky 2022 a 2023, řekl premiér Babiš ve svém pravidelném Čau lidi na sociálních sítích.
Důvodem přeočkování jsou různé mutace koronaviru.

Ve svém pravidelném pořadu Čau lidi premiér sdělil, že pro občany je důležitou informací to, že
očkovat se lidé budou muset pravidelně. „Bohužel je důležité, abychom se připravili, že očkovat se
budeme pravidelně. To znamená, že ministerstvo zdravotnictví musí určit očkovací strategii již na
rok 2022 a 2023,“ řekl na sociálních sítích Babiš.

Podle něj očkování nabírá na rychlosti. „Máme naočkovaných přes dva miliony dávek, ve středu
otvíráme registraci pro seniory 65 plus bez omezení a od zítra dost zásadně rozvolňujeme,“ řekl ve
videu Babiš. Zároveň vyzval k občany k opatrnosti a upozornil na rizika spojená s výskytem
jihoafrické a brazilské mutace koronaviru.

„Situace není ještě úplně ideální, v nemocnicích je stále vysoký stav hospitalizovaných,“ podotkl. V
nemocnicích aktuálně leží 5 271 pacientů s covid-19, ve vážném stavu je 1 220 z nich.

Podle premiéra se očkování prokázalo jako úspěšné, ale vakcín je zatím málo. „Objednali jsme 27
milionů vakcín, bude jich dost pro všechny. Očkování i nadále zůstává dobrovolné,“ doplnil. Podle
předpokladů by mělo být proočkováno na konci června 5 milionů občanů.

Babiš upozornil, že má Česká republika mezery v sekvenování, což bude nyní prioritou pro nového
ministra zdravotnictví. „Nový premiér musí řešit sekvenování, protože tam máme velké rezervy a
bohužel tu máme brazilskou a jihoafrickou mutaci, takže je skutečně důležité abychom sekvenovali,“
sdělil. PCR test totiž podle Babiše detekuje virus, ale neukazuje vlastnosti viru, tudíž nerozpozná
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různé mutace.

Ve videu se zmínil i o tom, že jedná o lepší dostupnosti PCR testů, které jsou přesnější než
rozšířenější antigenní testy. „Jednám s firmou, která má kapacitu 50 tisíc testů denně a test by stál
okolo 350 korun,“ řekl. Podle Babiše se zatím tomuto tématu ministerstvo zdravotnictví dostatečně
nevěnovalo.

Během proslovu se zastal ministra zdravotnictví, který aktuálně řeší otázku omezování setkávání
maximálně dvou osob. „Během úterý vláda schválila pravidla rozvolňování. Tedy deset lidí uvnitř a
dvacet venku. Koncem týdne ale mezioborová skupina pro epidemické situace vedená
epidemiologem a členem Rady vlády pro zdravotní rizika Petrem Smejkalem začala křičet, že je
zásadně proti. Pan ministr to zásadně upravil a nyní zase křičí sportovci,“ řekl s tím, že je důležité,
aby komunikace měla lepší pravidla.
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